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Rok se s rokem sešel a my opět vyrazily z Plzně-severu na MČR dorostu. Tentokrát do 
Budějovic. Není žádným tajemstvím, že na MČR nejsme poprvé. Postoupily jsme již řadu let 
za sebou, asi nejúspěšnějším rokem by byl rok 2009, kdy jsme se staly mistryněmi v požárním 
útoku a rok 2012, kdy jsme se staly absolutními vicemistryněmi. Ovšem je tu stále faktor, se 
kterým bojujeme, a to VĚK ! Když už se trochu vyběháme, dosáhneme onoho pomyslného 
věku 18 let, pod křídla si nás pomalu bere ženský tým. Nicméně snažily jsme se, našly jsme, 
půjčily jsme si a já Vám tímto mohu představit sestavu pro rok letošní, která se připravovala 
pod dozorem Josefa Saka a Martina Provazníka, 

• Káča Vébrová – zdědila po starší sestře nejen rozdělovač, ale i mnoho talentu a již se 
dostala na stovce pod pomyslnou hranici 18s. Vidět ji můžete na košíku a ve štafetě 
bude střílet rozdělovač. Teda pardon, samozřejmě ho dá tzv.“na jistotu“!!! ☺ ☺ ☺ 

• Verča Pešíková – další moc šikovný člen družstva a neskutečný dříč. I ona umí střílet 
pěkné rozdělovače a v cíli být velmi rychle. Mohu prozradit, že Verča zaskakuje i 
v družstvu žen a to právě na savicích, kde ji vidíme i toto mistrovství. 

• Mar ťa Koudelová – sic je asi největším nováčkem našeho družstva, zkušenosti 
dohání svýma rychlýma nohama. Fandit jí můžete jak na stovce, kde si jistě dá svůj 
osobák, tak i u obsluhy stroje. 

• Míša Provazníková – ano, podobnost jména není vůbec náhodná ☺ náš malý špagi 
začíná být sportovcem tělem i duší a ač je nejmladším členem družstva, rozhodně se 
nemá za co stydět. V útoku roztahuje béčka. Kmenovým SDH jsou Dobřany. 

• Anet Píchová – náš další půjčený člen, avšak moc šikovný. Anet běhá za SDH 
Hradec, se kterými běhá Západočeskou hasičskou ligu (ZČHL), kde holky umí udělat 
moc pěkný výsledek a brát ceny nejvyšší! Pro její rychlé nohy ji uvidíme na všech 3 
disciplínách. Na štafetě proskočí okno a na útoku potáhne rozdělovač, který je pro ní 
novinkou, ale na jejím výkonu to rozhodně nepoznáte. 

• Míša Jandová – tvoří půlku našeho blonďatého dua. Moc šikovná závodnice, tréninky 
rve až na pokraj svých sil a krásné časy na stovce jsou její odměnou. Však už se nám 
po ní také poohlíží další týmy �. Míša se zúčastnila MS ve Svitavách a už teď je 
jasné, že i ona poběží všechny disciplíny. Na štafetě bude finišovat a na požárním 
útoku taktéž ☺ 

• Denda Joudalová – druhá půlka blonďatého dua. Ty dvě když se spřáhnout, to je zlo. 
Dendu už stovky omrzely, zhlédla se v požárním útoku, kde patří do jádra družstva 
žen a i ona umí tým přivést k postům nejvyšším. Ačkoliv jí stovky nepřijdou tolik 
zajímavé, umí na nich předvést moc pěkný čas. Ve štafetě poběží  2. úsek a v útoku 
bude finišovat na druhém proudu. 

 
Tak to jsme my. Budeme rády za jakoukoliv podporu, potom nám to jde lépe ☺ DÍÍÍÍÍÍÍKY! 
 
 


